
Bestyrelsesmøde 20 sep 2021 
 
Tilstede: Arne, Inis, Ricky, Randi og Mynte 
 
Bestyrelsen mødtes kort for at forberede til det kommende møde med Niels, grøn formand, i 
forbindelse med at få tildelt have. 
 
Vi snakkede om det levende hegn og om mulighed for at opføre midlertidige skelhegn. 
Hvilke sorter hæk vil bestyrelsen anbefale?  
Der blev snakket om liguster, bøg og spiræa. 
Dette vil blive drøftet på næste møde. 
 
Ang de 2 boliger som har fået smadret ruder. Bestyrelsen ønsker at undersøge hvordan dette er 
sket.  
Er der kastet med sten på ruderne? 
Er det sket under græsslåning? 
Eller?? 
Ang service tlf, så ønsker vi at påtale og tjekke op på funktion af denne.  
(Beboeren blev bedt om at ringe til SC mandag morgen, da de ikke ønskede at afhjælpe med den 
smadrede rude.) 
 
Markvandring, bliver D. 6 okt kl 16:00 
Arne svarer Winnie. (Dette er allerede gjort :-) ) 
Vi ønsker dialog omkring bænke på fællesområder. 
Fliser under varmepumpe? Skal der ikke være det under dem alle? 
Rør til at guide kondensvand væk fra pumpen? 
 
Ang lamper. Den nye type lyser meget kraftigt og er generende for beboere. 
Er det meningen at disse er tændt hele natten? Kunne de evt. slukke samtidigt med den øvrige 
belysning i byen? 
 
 


